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Gang van zaken in Mago

De algehele situatie in Mago is onveranderd slecht; de prijzen van basislevensbehoeften zijn
gedurende het jaar ruim verdubbeld. Mede door de nog steeds hoge werkeloosheid is het
gevolg toenemende armoede. Dit heeft ook gevolgen voor onze school : het grootste deel
van de gezinnen kan de lage schoolfee niet betalen met als gevolg dat we een beperkt aantal
leerlingen hadden : ca 40 eerste- jaars leerlingen (in normale jaren 120 – 150).  Daardoor
waren de inkomsten ver beneden peil en konden de salarissen voor de staf niet worden
betaald. Onze stichting heeft ervoor gezorgd dat de staf in ieder geval een deel van het
salaris kreeg uitbetaald, aanvankelijk 60 % en later 80 %.

Het bestuur

Het bestuur heeft  in 2021 vijf maal vergaderd, grotendeels via ZOOM. Daarbij zijn een
aantal belangrijke ontwikkelingen in gang gezet:

· De opzet van een agriculture opleiding, vooral bedoeld voor lokale boeren die
daardoor in staat zijn om een hogere productie te realiseren

· Er is een nieuwe website voor de school ontwikkeld (www.mago-vtc.org)
· door de bijdrage van een belangrijke sponsor kon worden besloten tot  de bouw van

het hostel voor meisjesstudenten.
· met de belangrijke financiële steun van LCO Putten konden voor Pasen en Kerst  aan

180 arme gezinnen voedselpakketten worden uitgereikt.

Verder is regelmatig via ZOOM overleg met de mensen in Mago.

In december zijn de bestuursleden Cornelis Klomp en Fred Huurman bij het afscheid van
Wycliffe Mwale geweest. Wycliffe is  gedurende vele jaren met veel inzet en betrokkenheid
directeur geweest

Integratie Mago care en Stichting Mago

Toen in 2014 de medische hulppost Mago Care is gesticht werd in Nederland de Stichting
Mago Care gesticht. In de loop van de jaren trad een toenemende overlap op tussen Mago
Care en Stichting Mago.  Daarom is in de vergadering van november 2022 het plan gemaakt
om de activiteiten van Mago Care onder te brengen in Stichting Mago. De daadwerkelijke
uitvoering hiervan zal in 2023 plaatsvinden.

Financieel beleid

De inkomsten van de stichting worden gevormd door bijdragen van sponsors; door Corona
konden helaas een beperkt aantal sponsor-evenementen worden georganiseerd. De
stichting streeft niet naar een daadwerkelijk vermogen; het is wel  beleid om een zodanige
financiële reserve te hebben dat calamiteiten in Mago kunnen worden opgevangen. Omdat
in 2023 de inkomsten van de school en het Guesthouse nog beperkt zullen blijven is een
voorziening opgenomen om vooralsnog een deel van de salarissen vanuit Nederland te

http://www.mago-vtc.org/


betalen. Tevens is een voorziening opgenomen voor de bouw van een hostel op de
compound voor de meisjes studenten.

Tenslotte

Het bestuur wil alle sponsors hartelijk danken voor hun bijdragen waardoor ons werk in
Mago ook in 2022 weer mogelijk was.

Namens het bestuur, Limmen, mei 2023

Fred M Huurman, voorzitter


